
 

張貼至 

Post Until 
另行通知 

Further Notice 

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, 

please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing). 

 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 

 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
To: All Members 

致各會員： 

Safety Advice of Children’s Play Area at Club Bay Wing 

灣畔會所兒童遊樂園的安全建議 

 
In order to provide a safety and comfortable environment for children to enjoy playing in Children’s 
Play Area at Club Bay Wing, we would like to seek your cooperation to adopt the following 
measures to avoid injury: 
 
 The Children’s Play Area is only for children aged 12 or below with the height below 120 cm. 

All Children must be supervised by parents, guardians or adult members at all times. 
 

 No outside play materials are allowed (e.g. bikes, skates, motor wheels, scooters, ball games, 
toy guns and etc). 

 
 Please take off your shoes and put them in the shoe cabinet before entering the Children's Play 

Area. 
 

 Please show common courtesy and do not use profanity or engage in any unsafe, illegal or 
offensive behavior. 

 
 Please comply with all notices posted and requests made by the Club Management. 
 
Thank you for your kind co-operation. 
 
 
為提供一個安全及舒適的環境予小童於灣畔會所兒童遊樂園內盡情玩耍，我們希望您能配合
以下措施以避免受傷： 

 
 兒童遊樂園只供 12 歲或以下及身高不超過 120 厘米之兒童使用，使用期間須由其父母、

監護人或成年會員看管。 
 

 請勿攜帶外來玩具(如單車、滑板、電動車、滑板車、球類、玩具槍等) 。 
 

 進入兒童遊樂園前，請先脫鞋並置於鞋櫃內。 
 

 請保持言行端莊，切勿進行任何不安全、非法或具攻擊性的活動。 
 

 請遵照所有張貼的告示及會所管理人員所發出的指示及要求。 
 
多謝合作。 
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